
Protokoll ST132. 2025-02-06

Protokoll fört på möte med styrelsen i Värmland-Dals Bridgeförbund torsdagen den 
6 februari 2025.

ST132:01 Mötets öppnande
Per Schullström vår ordförande öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna.

ST132:02 Närvarande på mötet
Per Schullström/Ordförande 
Ingrid Skoglund/Sekreterare
Markus Hedström/Kassör
Erik Nordenberg/Ledamot
Jessica Zackrisson/Ledamot
Margareta Forsberg/Ledamot
Bodil Andersson/Suppleant

ST132:03 Godkännande av dagordning
Dagordningen godkändes.

ST132:04 Föregående mötesprotokoll
Mötesprotokoll från föregående möte daterat ST131 2024-12-05 godkändes och  justerades.

ST132:05 Rapport ekonomi
Vår kassör Markus Hedström informerade att DM Hcp 30+ gick back med ca 1 000,00 och 
DM Veteran med ca 600,00 (föregående säsong gick DM Veteran back med 3 700,00, 
skillnaden beror på att ingen reseersättning utbetalas längre. Budgeten är i balans enligt vår 
kassör.

ST132:06  DM Lag / DM-par
Vår DTL Jerry lämnade skriftligt svar via mejl.
DM Lag: 10 lag anmälda. DTL fixar tävlingsledare. Tävlingen anordnas av Solstabridgen 
och spelas i deras lokal, kostnad för lokalen blir 3 850,00 kr för fredagskväll plus hela 
lördagen och hela söndagen. Solstabridgen fixar förtäring och lunch.
DM Par: Kommer att spelar hos Åmåls BS, hemsidan är uppdaterad.

ST132:07  Information från Teamsmöte med Suz Lemborn 2025-01-24
Vår ordförande Per har haft möte med Suz. Det har lämnats in en ansökan om 
medlemskap i RF och SBF var måttligt optimistiska. Tematräffar kommer att arrangeras via
Teams under våren 2025. 
2025-02-23 1 / Trivseln på vår klubb / 2 Funktionär, en resurs och bristvara 
2025-04-27 3/ Vad du som spelare bör känna till om våra bridgelagar. 
Per skickar information om detta till våra klubbar.
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ST132:08 ”Rally över gränserna”
Jerry har varit i kontakt med DTL i Örebro och de har en plan för detta arrangemang. Till 
nästa styrelsemöte kommer ett första utkast för kommande säsongs spelprogram där även 
”Rally över gränserna” finns med.  Jessica har pratat med Dalarna och de är också 
intresserade av att delta.

 
ST132:09  Utbildningar i Ruter och Bridgemate
 DTL har skickat frågan till Karlstads BK angående datum för utbildningen i Ruter och 

Bridgemate men har inte fått något svar ännu.

ST132:10  Tävlingsledare i VDB distrikt
 Finns för få intresserade för Steg 2 utbildning just nu.  Vi tar tag i frågan under nästa 

säsong.

ST132:11  Medieansvariga
Markus informerar om en ny You Tube kanal ”Bridgequeen” som han rekommenderar att 
vi ska gå in och kika på. Släpper ca en ny video i veckan.
Jessica har fått ett nytt jobb på en gymnasieskola och fått skolans ledning med på att hon 
introducerar Minibridge för eleverna. 

ST132:12 Övriga frågor
Information om orange deklarationskort som nybörjare bör använda, detta innebär att vi 
vana spelare måste spela deras system.
Erik informerade att VDB:s  kontaktperson på Sisu är Jesper Johansson.

ST132:13 Nästa möte
Nästa möte preliminärt 3 april 2025, kl 18,00 på Idrottens Hus.

ST132:14 Mötet avslutas
Per tackade för vårt deltagande och avslutade mötet.  

Vid protokollet: Justeras:

_____________________________________ _________________________________
Ingrid Skoglund Per Schullström
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